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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Tömeges csőd jöhet az állattenyésztőknél és 
növénytermesztőknél?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az atv.hu portálon megjelent „Tömeges csőd jöhet az állat- és növénytermesztőknél?„ című cikk
arról ír, hogy gondban vannak  az állattenyésztők és növénytermesztők is:

„Az ATV Start vendégei Harcz Zoltán, a Tej Terméktanács ügyvezető igazgatója és Máhr András, a
Mezőgazdasági  Szövetkezők  és  Termelők  Országos  Szövetségének  főtitkárhelyettese  voltak,  akik
leszögezték: „elég világosan látszik, mit kellene tennie” a most megalakult aszály veszélyhelyzeti
operatív törzsnek.

A mezőgazdasági szövetség már meg is fogalmazott  egy levelet,  amit várhatóan jövő hét elején
elküldenek a miniszternek, benne a javaslataikkal. Máhr András kifejtette, hogy olyan nyilván nem
lesz,  hogy  „itt  most  valaki  varázsol,  és  abból  szalma  lesz”,  de  ha  „sürgősen  nem  történnek
lépések”, a szakember szerint tömeges csőd jön az állat- és növénytermesztőknél is.”

 

A 24.hu portálon portálon megjelent „Fügét már elvitték levágni, meg Vivient is, a lányát„ című
cikk  szerint  a  nagy  takarmányhiány,  az  aszály  és  a  száguldó  árak  miatt  lehetnek  gondok  az
állattenyésztésben:

„Irtózatosan nagy a takarmányhiány az Alföldön az aszály és a száguldó árak miatt. Márpedig ha
nincs  mit  adni  az  állatoknak,  nem  lesz  se  tej,  se  hús.  Kisújszálláson  már  csak  egy  kisüzemi
marhatartással foglalkozó gazda maradt; a család a végsőkig kétségbe van esve, sorra vágják le a
tejelő állatokat. Ha nem kapnak segítséget, évtizedek munkája megy veszendőbe.”



 
 

Kérdezem Önt:

Tömeges csőd jöhet az állattenyésztőknél és növénytermesztőknél?

 

Budapest, 2022. augusztus 28.

 

Tisztelettel:

Dr. Vadai Ágnes

Demokratikus Koalíció
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